
Na obisku v KS Komandant Stane

Dobro delo, smeli načrti
To pot bomo predstavili Krajevno skup-

nost Komandant Stane. Leži med Celovško,
Vodnikovo, šišensko in Kavadarsko cesto. Je
moderna, z lepo urejenimi stanovanjskimi
soseskami. Na površini 0,45 km» živi 10.200
krajanov, od tega je 6.400 volivcev. Imajo
šest volilnih enot, 2.800 prebivalcev pa je
mlajših od 18 let.

• Na območju KS industrije ni. Trgovina,
predstavništva in sodišče združenega dela —
to je vsa gospodarska dejavnost te krajevne
skupnosti.

• Sedmi november je praznik te KS. Te-
ga dne se je pred 34 leti smrtno ponesrečil
narodni heroj, komandant glavnega štaba

ki so jih uredili letos, skrbijo predvsem
učenci OŠ Valentin Vodnik in ne nazadnje
tudi otroci VVZ ter ostali.

• Tudi KS Komandant Stane je pobrate-
na z dvema krajevnima skupnostima. 7. no-
vembra 1975 sq tako delegati KS Petrova vas
pri Črnomlju in 8. mestne zajednice (sedaj
imenovane Rozman Franc) iz občine Vračar
v Beogradu ter delegati tukajšnje KS podpi-
sali skupno listino o pobratenju.

Tudi letošnjega praznovanja krajevnega
praznika sta se udeležili delegaciji obeh po-
bratenih KS.

• Kulturni center KOMANDANT STANE,
o katerem je bilo govora že pred tremi leti,

NOV in PO Slovenije, FRANC ROZMAN-
STANE. Po njem je krajevna skupnost tudi
dobila ime.

• 7. novembra letos so nastop Partizan-
skega pevskega zbora, pozdravni govori in
podelitve priznanj OF oznanili začetek praz-
rovanja krajevnega praznika.

• Bogat kulturni program je bil sestav-
ljen iz nastopov pevskih zborov, recitacij ter
belokranjskih plesov, ki so jih pripravili
otroci VVZ Andersen in učenke pevskega
zbora OŠ Valentin Vodnik. V programu so
sodelovali tudi člani zveze slepih, glasbena
šola Franca šturma in moški pevski zbor
Karol Pahor.

• Omenili smo že, da je KS pretežno sta-
novanjsko naselje, velja pa poudariti, da je
skrb za zdravo in čisto okolje ena od značil-
nosti te krajevne skupnosti. Predvsem kra-
janom gre zahvala za to, da je toliko ureje-
nih zelenih površin. Samo nekaj nad 33.000
drevesnic in okrasnega grmičevja poudarja
prijetno zeleno okolje. Za 8 otroških igrišč,

predvidena pa so bila že sredstva zanj, je
eden od problemov te KS. Trenutno mladi
nimajo svojega prostora. Kulturni dom je
vsekakor potreben, v njem bi namreč našla
svoje mesto tudi knjižnica, da o prostorih za
starejše občane sploh ne govorimo.

• Tudi o večji zmogljivosti otroškega var-
stva bo treba prej ali slej intenzivneje raz-
mišljati. Načrtujejo tudi klasično tržnico, ki
je tudi potrebna.

To so samo nekatere od nalog krajanov
te KS v prihodnjem obdobju, velja pa na
koncu poudariti, da že pripravljajo plan do
leta 2.000, o čemer bomo seveda še poročali.

• Naj še dodam, da je v KS živahno kul-
turno življenje, predvsem mladih, pa skrb
za zaščito okolja, pri čemer imajo največ za-
slug krajani sami in ne nazadnie tovariši
MIRKO LUKMAN, RAJKO KORBAR in AN-
TON REJA, predstavniki te KS, s katerirhi
sem tudi pripravil ta zapis.
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